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Adviescommissie Vervoersautoriteit MRDH 
woensdag 21 november 2018 

 
 

1. 

 

 

Opening, mededelingen en vaststellen agenda  
De voorzitter (de heer Schotel) opent de vergadering en heet de 
aanwezige raadsleden en bestuurders Pieter Varekamp, Martina 
Huijsmans en Marc Rosier van harte welkom. De aanwezige 
bestuurders kunnen vragen van raadsleden beantwoorden.  
  
De voorzitter geeft een korte terugblik op de vier regiobijeenkomsten 
die in Zoetermeer, Delft, Schiedam en Albrandswaard hebben 
plaatsgevonden. Er was een mooie opkomst van zowel raadsleden als 
collegeleden met goede discussies. De inleiding van de strategische 
agenda en de vier ambities zijn door burgemeester Aptroot gegeven. 
Vervolgens was er een gesprek tussen de MRDH voorzitters, 
burgemeester Aboutaleb en burgemeester Krikke, en de aanwezigen.  
Conclusies waren dat er steun is voor een inhoudelijke aanpak langs de 
vier ambities: 
1) Vernieuwen economie  
2) Versterken stad & omgeving 
3)  Verbeteren bereikbaarheid  
4)  Veranderen energie 

Er is in de bijeenkomsten aandacht gevraagd voor het MBO/HBO; 
aansluiting van onderwijs op de arbeidsmarkt. Er is veel draagvlak voor 
OV en investeringen in het OV, maar ook het besef dat er beperkt geld 
is en dat alternatieve bekostiging gezocht moet worden voor grote 
projecten en investeringen. Rode draad is dat de MRDH twee taken 
heeft: Vervoersautoriteit en Economisch Vestigingsklimaat. Hier is geen 
discussie over. Binnen die taken kan wel gewerkt worden aan andere 
thema’s. Aandacht is gevraagd om de relatie tussen de strategische 
agenda en de Uitvoeringsagenda Bereikbaarheid goed te laten zien.   
  
De voorzitter vraagt aandacht voor het MRDH-event op 30 
november MRDH-event 2018 ‘Samenwerken maakt sterker’ in Rijswijk 
en de oproep wordt gedaan aan de aanwezigen om zich aan te melden.   
 

 

2.               Oei ik groei! (Jaap Bierman, ceo HTM)   
De heer Bierman geeft een presentatie met als thema  ‘Oei ik groei!’; 
het OV groeit, het groeit hard, ruim 3% per jaar, harder dan de 
economie nu groeit. Hij licht toe wat er gebeurt in het metropolitaan OV 
en welke groeistrategie de MRDH en de vervoerders ontwikkelen, om 
de ontwikkelingen op het gebied van wonen en werken te 
ondersteunen. 
Ook wordt de werking van het OV in de MRDH toegelicht en de opgave 
voor de komende tijd. Er wordt a.d.h.v. vragen en stellingen een 
gesprek gevoerd tussen Jaap Bierman,  de aanwezige 
portefeuillehouder en de adviescommissieleden. Het boekje Oei ik groei 
wordt uitgereikt. Toegezegd wordt dat dit ook wordt  na gemaild.  
              
   
 

 

3.  CO-2 Reductie  (Derck Buitendijk, MRDH)   

https://www.samenwerkenmaaktsterker.nl/
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De voorzitter geeft aan dat vorige vergadering is afgesproken om 
verder op de onderzoeken UAB in te gaan. Een onderwerp is de CO-2 
reductie en de opgave die er voor de regio is. Derck Buitendijk 
(adviseur voor de MRDH) geeft een presentatie over de opgave voor de 
regio voor de komende tijd en de aanwezige portefeuillehouder Martina 
Huijsmans beantwoordt vragen van de adviescommissieleden. 
Toegezegd wordt de presentatie bij het impressieverslag te voegen.  
 
 

4.               Beknopt verslag adviescommissie Vervoersautoriteit   
             10.10.2018  
Het verslag van de vorige vergadering wordt vastgesteld. De volgende 
keer zullen de aanwezigen worden toegevoegd aan het verslag.  
 

    

5.  Werkwijze en positionering adviescommissies  
De voorzitter heeft een toelichting voorbereid op de werkwijze en 
positionering van de adviescommissies naar aanleiding van de 
tussentijdse evaluatie GR MRDH. De adviescommissies hebben een 
brief gestuurd aan het AB en de bestuurscommissies met daarin de 
nieuwe werkwijze. Het voorstel is o.a. meer variatie aan te brengen  in 
de vormen van overleg, waarin de leden van de adviescommissies 
worden betrokken bij de besluitvorming in de MRDH. Daarnaastis 
behoefte aan tijdige betrokkenheid in het proces bij (strategische) 
onderwerpen. Ook bekijkt de adviescommissie over welke onderwerpen 
zij gevraagd en ongevraagd advies wil uitbrengen.  
De reguliere vergaderingen in 2019 zijn nu voorzien op 13 februari, 10 
april, 5 juni, 9 oktober en 20 november.  
De volgende vergadering van de adviescommissie wordt de 
onderwerpenplanning 2019 geagendeerd en ook het onderwerp 
agendacommissie.  
De agendacommissie bestaat uit maximaal vijf raadsleden, inclusief 
voorzitter en plaatsvervangend voorzitter om de reguliere 
vergaderingen en themabijeenkomsten voor te bereiden. De leden van 
de adviescommissie kunnen aangeven of zij belangstelling hebben voor 
deze agendacommissie om  mee te denken over de voorbereiding en 
vorm van de vergaderingen en/of themabijeenkomsten.  
 
6. Rondvraag 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun komst en sluit de 
vergadering om 21.00 uur.  
 

Volgende vergadering: 
Adviescommissie Vervoersautoriteit  

13 februari 2019 
19.00 – 21.00 uur 

MRDH 
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Aanwezigen : 

Albrandswaard F.P. van Zaalen 

Barendrecht K. van Bommel 

Capelle a/d IJssel Mw . V. King - de Hoog 

Capelle a/d IJssel E.C. Raadsen 

Delft A.E. de Nijs 

Delft S. Maruf 

Den Haag Mw . M.T.G. van Doorn 

Krimpen a/d IJssel A. van Tienhoven 

Krimpen a/d IJssel J.M.E. van Elst 

Lansingerland J.P. Blonk  (plv. voorzitter) 

Lansingerland M. Muis 

Leidschendam-Voorburg Mw . M. Velù 

Leidschendam-Voorburg Mw . C. Bos 

Midden-Delf land T.A. Buitelaar 

Midden-Delf land D. Langeveld 

Pijnacker-Nootdorp D.A. de Wolf 

Ridderkerk A.J. Rottier 

Rijsw ijk C.G. Sleddering 

Rijsw ijk Mw . M. Alberts 

Rotterdam Mw . C.M. Zeegers 

Schiedam Mw . C.G. de Vries 

Westland J.J. van Rossum 

Westland J. van Veen 

Westvoorne J.W. Driesprong 

Zoetermeer J.W.C.B. Schotel  (voorzitter) 

Zoetermeer H.A. Bauer 

  
MRDH  
Manager Openbaar Vervoer Christel Mourik 

Manager Verkeer Jan Willem Immerzeel 

Bestuurszaken  Tamara van Mourik  
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